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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  

data de 18.01.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Farcaş Ladislau care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.283/2012 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Crişan Ovidiu şi Rusu Constantin.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invita ţi particip ă dl. REMUS VLAD, dl. GELU TITUS SIMOC, dl. IOAN 

ANDONIE, dl. ROMULUS GABOR, Prefectul Jude ţului Hunedoara dl. Sorin Adrian Vasilescu, 
Preşedintele Consiliului Jude ţean Hunedoara dl. Mircea Ioan Molo ţ, cetăţeni ai municipiului 
Hunedoara precum şi presa local ă. 
 

Aplauze furtunoase prelungite. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
  

Dl. primar Viorel Arion:  
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 
Dl. Farca ş Ladislau:   

                      „Dau cuvântul domnului primar pentru discursul de bun venit.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
 „Mulţumesc. Domnule preşedinte al Consiliului Judeţean, domnule Prefect, doamnelor 

şi domnilor consilieri, stimaţi domni şi doamne, stimaţi viitori cetăţeni de onoare ai Municipiului 
Hunedoara, mă bucur că am onoarea să deschid această şedinţă în care cinstim oameni care au 
făcut ceva pentru Municipiul Hunedoara, şi cred că sunt în asentimentul dumneavoastră că, într-
adevăr, ne-au reprezentat cu cinste oriunde şi-au desfăşurat activitatea, şi în perioada în care au 
activat la Clubul Corvinul, dar şi în perioada în care au activat în alte cluburi. 

Eu cred că astăzi îndreptăm o greşeală care, din păcate, s-a făcut acum câţiva ani, şi 
sper ca de acum încolo să avem puterea de înţelegere şi puterea de a trece peste orgolii, şi să 
recunoaştem celor care au făcut ceva pentru acest municipiu dreptul şi onoarea de a fi 
reprezentanţi ai Municipiului Hunedoara. 

În continuare, ceremonia de decernare a titlului de „Cetăţean de Onoare” va fi 
precedată de un scurt film de prezentare pe care l-au pregătit suporterii echipei Corvinul 
Hunedoara, după care o să-i rog pe cei doi stimaţi invitaţi, domnul preşedinte al Consiliului 
Judeţean Hunedoara şi domnul Prefect al Judeţului Hunedoara să ne adreseze câteva cuvinte, şi 
intrăm în ordinea de zi cu ceremonia de înmânare a titlului de „Cetăţean de Onoare”. 

 
 
Film de prezentare. 
 

 Aplauze furtunoase prelungite. 
 
Dl. Farca ş Ladislau:   
„Continuăm lucrările, şi aş vrea să salut prezenţa în sală a domnului Florin Cazacu, 

primarul Municipiului Brad, şi a domnului Emil Rîşteiu, primarul oraşului Simeria.  
În continuare dau cuvântul domnului Prefect al Judeţului Hunedoara.” 

 
Dl. Prefect al Jude ţului Hunedoara Sorin Adrian Vasilescu:  
  „Domnule primar, domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor, mă bucur că astăzi 

asistăm la un eveniment deosebit pentru Municipiul Hunedoara, când gloriile fotbalului hunedoarean 
sunt sărbătorite astăzi, fiind numiţi cetăţeni de onoare. Este cu totul şi cu totul deosebit pentru că, 
dacă ne aducem bine aminte, gloria fotbalului hunedoarean a fost Corvinul Hunedoara, şi în 
sezonul 1981-1982 a reuşit o performanţă deosebită în Cupa U.E.F.A. şi totodată a fost pe 
podiumul campinatului naţional, locul III. Astăzi, după peste 30 de ani, ne aducem aminte că în 
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adolescenţă, în tinereţe, în fiecare etapa respectivă urmăream cu sufletele aceste meciuri deosebite 
şi ne bucuram cu toţii când echipele mari ale României, că s-a numit Steaua, că s-a numit Dinamo 
s-au alte echipe, pierdeau aici la Hunedoara. 

Vreau să le mulţumesc organizatorilor că şi-au adus aminte de aceste personalităţi 
deosebite, vreau să le mulţumesc tuturor, atât domnului Mircea Lucescu care, din păcate, nu a 
putut să ne onoreze cu prezenţa, cât şi domnului Remus Vlad, domnului Gelu Simoc, domnului Ioan 
Andonie şi bine-nţeles domnului Remus Gabor, un om care, încă din tinereţe, din perioada 
junioratului, a făcut performanţă deosebită. Cred că la Hunedoara am avut lucruri deosebite, am 
avut fotbal, am avut combinat, astăzi sărbătorim în primul rând fotbalul şi sper să mai avem ocazii în 
care să putem să sărbătorim performanţele pe care le avem. Succes tuturor, şi vă mulţumesc 
tuturor pentru ceea ce aţi făcut, viaţă îndelungată şi multă sănătate.” 

 
Aplauze furtunoase prelungite. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” 
al municipiului Hunedoara, domnului MIRCEA LUCESCU. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Mulţumesc colegilor consilieri şi domnului primar pentru susţinerea acestor 5 proiecte 

aflate azi pe ordinea de zi. Vorbim despre cinci personalităţi care au marcat istoria sportului din 
municipiul nostru, oameni care au promovat atât fotbalul hunedoarean, cât şi numele municipiului şi 
judeţului Hunedoara. 

Cu permisiunea dumneavoastră vă voi prezenta pe scurt cîteva argumente în 
favoarea oferirii titlului de „Cetăţean de Onoare” al Municipiului Hunedoara: 

 
- Mircea Lucescu s-a născut la Bucureşti, pe data de 29 iulie 1945. De numele 

lui se leagă cea mai frumoasă perioadă a fotbalului hunedorean, cea din anii 1980, când Mircea 

Lucescu a fost jucător şi antrenor al echipei Corvinul Hunedoara.   Ca jucător, a activat în 

principal la echipa Dinamo între 1964 şi 1977, iar ca antrenor a condus printre altele echipa 

naţională a României, precum şi echipele Corvinul Hunedoara, Dinamo Bucureşti, Brescia, 

Reggiana, FC Rapid, Internazionale Milano, Galatasaray, Beşiktaş şi Şahtior Doneţk.  

  

- În anul 1961 este legitimat la Şcoala Sportivă 2 Bucureşti, unde activează doi 

ani, după care se transferă la Dinamo. Aici joacă doi ani, timp în care debutează şi in Divizia A, 

după care urmează doi ani petrecuţi în divizia B la Ştiinţa Bucureşti. Revine la Dinamo unde joacă 

până în 1977, perioadă în care îşi defineşte personalitatea sportivă, reuşind să câştige 5 titluri şi o 

cupă a României.              

-  Urmează perioada 1977-1981 la Corvinul Hunedoara, unde în ultima parte a 

activat şi ca antrenor. A fost cea mai bună perioadă din istoria acestui club, Corvinul  devenind o 

forță în fotbalul românesc. Sub „furnale” s-a născut generaţia de „aur” a Corvinului, cu: Gabor, 
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Andone, Rednic, Văetuş, Klein, Mateuţ, Petcu şi Nicşa, care au ajuns apoi în naţionala României. 

Fiind încă jucător-antrenor la Corvinul, a fost numit în toamna anului 1981 selecţionerul naţionalei 

României. Sub mandatul său, Corvinul Hunedoara a înregistrat cea mai bună performanţă din 

istoria clubului, locul 3 în divizia A şi o participare în Cupa UEFA. 

- Cifrele carierei sale de jucător: În prima divizie a ţării noastre a jucat 361 de 

jocuri, marcând 78 de goluri. A jucat de 70 de ori în echipa naţională, cu care a participat la 

Campionatul Mondial din Mexic în anul 1970 şi la Campionatul European din 1972. Pentru 

reprezentativa ţării a marcat 9 goluri. A jucat 15 meciuri în cupele europene, reuşind 3 goluri. 

- În 1982 devine director tehnic al FRF, calitate în care, ocupându-se direct de 

pregătirea echipei, reuşeşte superba performanţă de a califica echipa naţională la turneul final al 

Campionatului European din Franţa, 1984.      

- Din 1986 devine antrenor la Dinamo. În sezonul 1989-1990, câştigă eventul cu 

Dinamo. Pe plan european reuşeşte să ajungă în sferturile cupei cupelor (1988-1989) şi în 

semifinalele aceleiaşi competiţii un sezon mai târziu.   

- Urmează perioada italiană unde antrenează în perioada 1991-1997, Pisa, 

Brescia si Regiana. In 1997 revine în ţară la Rapid cu care câştigă cupa în 1997-1998 şi 

campionatul un an mai târziu. Din decembrie 1998 pentru scurt timp a devenit antrenor al celebrei 

echipe Internazionale Milano.      

- În sezonul 2000-2001 a preluat pe Galatasaray, cu care a cucerit Supercupa 

Europei. Este considerat unul dintre cei mai valoroşi tehnicieni din istoria fotbalului românesc, 

deţinând recordul jocurilor conduse pe banca echipei naţionale, 59. Ca antrenor, a obţinut titluri şi în 

campionatul Turciei cu Galatasaray în 2001-2002 şi cu Beşiktaş în 2002-2003. Din 2003 antrenează 

echipa ucraineană Şahtior Doneţk cu care a câştigat campionatul în Ucraina de 6 ori.   

- De asemenea, este câştigător al Cupei UEFA în anul 2009 cu echipa Şahtior 

Doneţk, performanţă în urma căreia a fost decorat cu Ordinul Naţional Steaua României în grad de 

Cavaler, de preşedintele României, domnul Traian Băsescu. 

- Din anul 2009 este membru fondator al Asociaţiei „Fotbal Club Hunedoara”, 

alături de Municipiul Hunedoara şi Ioan Andonie, contribuind la susţinerea fotbalului hunedorean.  

- Mircea Lucescu a făcut istorie la Hunedoara, oferind iubitorilor de fotbal o 

echipă frumoasă şi competitivă, din care s-au remarcat Andone, Rednic, Gabor, Mateuţ, Petcu, 

Nicşa, Ioniţă şi regretatul Michael Klein. A rămas în urmă amintirea acelor vremuri şi o echipă de vis 

pe care toţi microbiştii hunedoreni şi-o amintesc şi astăzi.  
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- Decernarea premiului de cetăţean de onoare este o motivaţie în plus a 

recunoaşterii meritelor sportive, dar şi a implicării profesionale în fotbalul hunedorean; imaginea 

creată de Mircea Lucescu fiind un beneficiu nu doar pentru mişcarea sportivă, ci şi pentru renumele 

municipiului Hunedoara. Vă mulţumesc.”  

 
Aplauze furtunoase prelungite. 

 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
-  d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.3/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
Pe acordurile Imnului de Stat al României, domnul primar Viorel Arion înmânează 

diploma de “Cetăţean de Onoare” precum şi cheia oraşului domnului Gelu Simoc, reprezentantul 
domnului Mircea Lucescu. 

 
Dl. Gelu Simoc:  
 „Domnule preşedinte al Consiliului Judeţean, domnule Prefect, domnule primar, 

domnule viceprimar, doamnelor şi domnilor consilieri, stimat auditoriu, îmi revine plăcuta misiune şi 
anume să mulţumesc în numele domnului Mircea Lucescu autorităţilor Municipiului Hunedoara 
pentru acordarea acestui înalt titlu. Cred că astăzi prin onoarea care s-a făcut, s-a îndreptat o 
regretabilă eroare de acum vreo trei ani, când dintr-o neînţelegere a fost respins un proiect de 
hotărâre care a fost iniţiat de către domnul viceprimar Dan Bobouţanu şi de către domnul Mihai Leu. 
Astăzi s-a făcut dreptate şi s-a îndreptat acest lucru. Sigur că de trei ani de zile de când s-a respins 
treaba aceasta, eu pot să vă spun, că nu sunt Mircea Lucescu, s-a dus o susţinută campanie, să 
zicem aşa, atât eu cât şi Dan Bobouţanu cât şi Mihai Leu şi în ultimul timp şi cu domnul primar 
Viorel Arion ca să îndreptăm lucrurile acestea. A fost foarte greu, pentru că domnul Mircea Lucescu 
a fost lovit, într-un fel, în imaginea lui, şi foarte greu l-am convins să accepte această treabă. Vreau 
să vă spun că el este astăzi în Emiratele Arabe Unite cu echipa, se pregăteşte acolo, mâine va intra 
pe o televiziune şi va transmite un mesaj de felicitări şi de mulţumire pentru treaba aceasta care s-a 
făcut, iar în vară, când se termină campinatul, va veni personal. Eu le-am luat în numele lui, şi aş 
dori ca diploma de „Cetăţean de Onoare” şi cheia oraşului să rămâna tot la Primărie să i le 
înmânăm atunci când va veni el. Vă mulţumesc.” 
 

Aplauze furtunoase prelungite. 
 
Asocia ţia suporterilor corvini şti : 
 „Din partea asociaţiei suporterilor corvinişti, oferim acest tricou domnului Mircea 

Lucescu pentru tot ceea ce a făcut pentru fotbalul corvinist şi pentru membri acestui club. Mulţumim 
mult.” 

 
Aplauze furtunoase prelungite. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” 
al municipiului Hunedoara, domnului REMUS VLAD. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu: 
„Remus Vlad s-a născut la data de 19 ianuarie 1946 în Cinciş-Cerna, judeţul 

Hunedoara. 

Primii paşi în fotbal i-a făcut la vârsta de 15 ani, la Hunedoara, avându-l ca antrenor 

pe Mitică Pătraşcu. Debutul în echipa de seniori şi l-a făcut la Metalul Hunedoara în 1967. A fost 

remarcat pe postul de fundaş central, iar în 1968 a fost transferat în divizia „A” la FC Argeş Piteşti, 

cel mai spectaculos transfer al acelor vremuri pentru FC Corvinul, unde a evoluat până în 1974, 

având 175 de jocuri şi 4 goluri marcate.  

A fost căpitanul de echipă al piteştenilor, fiind coleg cu marele Nicolae Dobrin şi Doru 

Nicolae, şi câştigând titlul de campion al României în ediţia 1971-1972 cu FC Argeş. În anul 1974 a 

revenit la Hunedoara, unde a jucat pentru Corvinul în liga secundă, cu care a promovat in divizia „A” 

în 1976, încheindu-şi activitatea de jucător la clubul de pe Cerna în 1978.    

De-a lungul carierei fotbalistice, a fost selecţionat de 3 ori în naţionala de tineret a 

României, de 4 ori la România „B”, fiind primul hunedorean care a îmbrăcat şi tricoul primei 

reprezentative a ţării în 1971 în jocul cu Albania, fiind prezent mai apoi încă în 5 meciuri ale 

tricolorilor. La FC Argeş a evoluat în Cupa Campionilor contra celor de la Real Madrid. 

A devenit antrenor în 1979 la Corvinul, reuşind alături de Mircea Lucescu, promovarea 

în prima ligă în 1981 şi ocuparea locului 3 în ediţia 81-82, cea mai bună performanţă din istoria 

fotbalului hunedorean. 

 Are la activ peste 900 de jocuri ca tehnician, pe banca mai multor echipe: Corvinul, U. 

Cluj, Gloria Bistriţa, Dinamo Bucureşti, Olimpia Satu-Mare. La Bistriţa a reuşit să obţină să obţină un 

loc 3 cu Gloria disputând cu aceaşi echipă, finala Cupei INTERTOTO. Tot cu Gloria Bistriţa, a 

câştigat şi Cupa României. 

Remus Vlad este absolvent al Facultăţii de Educaţie Fizică şi Sport şi deţine licenţa 

PRO-UEFA ca antrenor. Dintre realizările sale ca antrenor, amintim:  

Finalist la Cupa României: 1996 Calificare la Cupa UEFA: 1995 Calificarea pentru 
Cupa UEFA Intertoto: 2003 Promovarea în Divizia A: 1985, 1990. 
 

Pentru aportul adus fotbalului hunedorean şi pentru întreaga sa activitate desfăşurată 
la Hunedoara, considerăm oportună acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare” Mulţumesc.” 
 

- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
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-  d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.4/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
Pe acordurile Imnului de Stat al României, domnul primar Viorel Arion înmânează 

diploma de “Cetăţean de Onoare” precum şi cheia oraşului domnului Remus Vlad. 
 
Dl. Remus Vlad:  
 „Vă mulţumesc. Scuzaţi-mă domnule preşedinte că stau într-o poziţie mai puţin 

ideală. Domnule preşedinte, domnule prefect, domnule primar, domnule viceprimar, doamnelor şi 
domnilor consilieri, stimaţi prieteni, sunt copleşit, sunt onorat, sunt emoţionat, şi cred că acum vreo 
50 şi ceva de ani când eram copil la Cinciş şi încercam să devin fotbalist sigur că nu puteam să 
visez că astăzi, aici, sunt în postura aceasta onorantă, şi pentru aceasta vă mulţumesc. Vreau să vă 
spun că am avut câteva idealuri în viaţă, în primul rând performanţa, performanţă în a mă realiza 
profesional, şi aici mă refer la studii, apoi performanţă sportivă, şi ca să fiu cât mai scurt, am 
realizat, să zic aşa, destul de multe în comparaţie cu visurile mele. Am reuşit studii superioare, am 
reuşit să ajung până la nivelul echipei naţionale, şi pentru asta sunt foarte, foarte bucuros. Sigur că 
tot ceea ce ni se întâmplă astăzi ni se pare la fel o performanţă. Oraşul din care mă trag mi-a 
conferit această onoare, de a deveni cetăţean de onoare. Este o mare performanţă, iar vedeţi, încă 
odată, visul meu se realizează cu încă o performanţă. Vreau să vă mulţumesc, şi să mă bucur că 
alături de alte personalităţi de-a lungul anilor, sunt în acel lot, şi de aceea doresc să vă mulţumesc 
şi să felicit Primăria, Consiliul local pentru faptul că ne scoate în faţa opiniei publice pe cei care am 
gândit, am iubit, am luptat, am muncit pentru acest oraş. Doresc ca şi cei care o să ne urmeze să 
fie şi alţi foşti sportivi în această onorantă listă. De aceea vreau să vă mulţumesc încă o dată şi să 
vă felicit.” 

 
Aplauze furtunoase prelungite. 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Vă mulţumim. După cum aţi remarcat din nota de fundamentare prezentată de către 

domnul viceprimar Dan Bobouţanu, în 19 ianuarie, deci mâine, este ziua domnului Remus Vlad, şi îi 
urăm un călduros „La Mulţi Ani” şi mult succes în activitate!” 

 
Aplauze furtunoase prelungite. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” 
al municipiului Hunedoara, domnului GELU TITUS SIMOC. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Gelu Titus Simoc s-a născut la data de 05 martie 1938 în satul Răduleşti, comuna 

Dobra, judeţul Hunedoara.  
Primii ani de şcoală i-a făcut la Dobra. În 1955, după liceu, Simoc s-a angajat la 

Combinatul Siderurgic Hunedoara, la Secţia Laminoare. Ulterior a urmat cursurile  Academiei de 
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Studii Economice din Bucureşti, unde a fost coleg cu Mircea Lucescu. După facultate, s-a întors la 
Combinat. Atunci a intrat şi în lumea fotbalului. A fost numit în conducerea clubului “Metalul 
Hunedoara”, care mai apoi, şi-a schimbat numele în Corvinul, pe 28 august 1975. Gelu Simoc a fost 
unul dintre cei 28 de membri fondatori ai FC. Corvinul Hunedoara.  

Activitatea profesională şi-a desfăşurat-o timp de 32 ani numai în cadrul Combinatului 
Siderurgic Hunedoara, din care aproape 25 ani ca şef al Compartimentului Organizare-Personal-
Salarizare. Aici şi-a adus un important aport pentru a asigura şi retribui forţa de muncă în 
concordanţă cu etapele de dezvoltare ale combinatului – perioada în care au fost puse în funcţiune 
furnalele de 1000 mc, cuptoarele Siemens-Martin de 400 t, cuptoarele electrice de 20 şi 50 t, 
Laminorul Blooming şi liniile de laminoare continue.  

În paralel, a activat pe linie fotbalistică, devenind unul din cei mai cunoscuţi 
conducători de club de fotbal din România. Fiind unul din fondatorii clubului F.C. Corvinul, a militat 
pentru afirmarea şi promovarea lui în primul eşalon fotbalistic,    într-o perioadă în care scena 
fotbalistică a ţării era dominată doar de cluburile bucureştene: Steaua, Dinamo, Victoria şi de 
echipele regimului comunist, FC Scorniceşti sau Victoria Moreni.  

A contribuit la formarea celei mai competitive şi valoroase echipe de fotbal a 
Hunedoarei care a adus bucurii şi satisfacţii miilor de hunedoreni, iubitori ai fotbalului şi 
recunoaşterea şi admiraţia întregii ţări. 

Gelu Simoc a fost omul care l-a convins pe Mircea Lucescu să vină la Hunedoara, în 
1977. De atunci, au rămas prieteni. Astăzi, Simoc îl reprezintă pe antrenorul lui Şahtior Doneţk în 
Adunarea Generală a Membrilor Asociaţi a FC Hunedoara – clubul fondat în 2009 de Mircea 
Lucescu, Ioan Andone şi Primăria municipiului Hunedoara. 

Gelu Simoc este cel care, în calitate de Preşedinte al clubului, a avut iniţiativa de a 
crea o echipă competitivă la nivel naţional. În acest sens, Simoc a contribuit decisiv la transferul 
unor mari fotbalişti la FC Corvinul – Mircea Lucescu (Dinamo), Radu Nunweiller (Dinamo), Florea 
Dumitrache (Dinamo), Dumitriu IV (Steaua), Iordan Angelescu (Rapid) şi mulţi alţii. Iar prin ei şi prin 
condiţiile asigurate de combinat, prin ataşamentul şi dragostea hunedorenilor pentru fotbal, s-a 
format o generaţie de excepţie de fotbalişti hunedoreni: Michael Klein, Romulus Gabor, Nelu Petcu, 
Dorin Nicşa, Ioan Andone, Dorin Mateuţ, Florin Dubinciuc, Florea Văetuş, Mircea Rednic şi alţii.  

În calitate de preşedinte al FC Corvinul, a obţinut, alături de antrenorii Mircea Lucescu 
şi Remus Vlad, promovarea în prima ligă în anul 1981 şi ocuparea locului 3 în ediţia de campionat 
1981-82, respectiv participarea în Cupa UEFA. 

Prin aducerea lui Mircea Lucescu la Hunedoara s-au pus bazele unei adevărate şcoli 
de fotbal. În paralel cu formarea ca fotbalişti, Gelu Simoc s-a ocupat şi de formarea profesională a 
jucătorilor, îndrumându-i să facă şcoala, astfel încât majoritatea fotbaliştilor din generaţia anilor ‘80 
au terminat studii superioare. 

Prin clubul de fotbal, prin rezultatele şi prestigiul de care s-a bucurat, Gelu Titus Simoc 
a contribuit la cunoaşterea mai bună a oraşului nostru în ţară şi în străinătate, aducându-i respectul 
cuvenit. Prin tot ce a făcut, a reuşit să promoveze fotbalul hunedorean şi oraşul în care Corvinul şi-a 
trăit gloria. Mulţumesc.”  
 

- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
-  d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.5/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Pe acordurile Imnului de Stat al României, domnul primar Viorel Arion înmânează 

diploma de “Cetăţean de Onoare” precum şi cheia oraşului domnului Gelu Simoc.  
 
Dl. Gelu Simoc:  
 „Vă mulţumesc. Domnule preşedinte, domnule prefect, domnule primar, domnule 

viceprimar, doamnelor şi domnilor consilieri, stimat auditoriu, mulţumesc este prea puţin spus. 
Vreau să spun că mulţumesc din inimă pentru ceea ce ne-aţi acordat astăzi, pentru o activitate care 
a început cu 20-25-30 de ani în urmă. Sigur că în gândul meu şi în inima mea tot ce am făcut pentru 
fotbal era de a reprezenta cu cinste acest oraş. Am avut ocazia să mă bucur şi să fiu o mică 
părticică dintr-un angrenaj foarte complex care a fost Corvinul Hunedoara, Corvinul Hunedoara care 
a făcut cinste oraşului, judeţului, care a făcut să fie respectat atât Municipiul Hunedoara, cât şi acest 
judeţ care se cheamă tot Hunedoara. Imaginea Hunedoarei şi trecutul ei istoric, social-economic, au 
fost tot timpul în gândirea noastră, de a fi mai bine înţeleasă, să facem ca atât în România cât şi în 
exterior să ne cunoască echipa, să facem o imagine cât mai bună Hunedoarei. Pentru toate aceste 
lucruri şi pentru că am colaborat cu antrenori de legendă care s-au impus în fotbalul mondial şi care 
au creat o şcoală de fotbal la Hunedoara. Sportivi s-au născut totdeauna, dar nu s-au realizat, s-au 
născut sportivi, i-a făcut Mircea Pătraşcu, au jucat la Teliuc sau la Ghelar. A venit Mircea Lucescu şi 
i-a pus la treabă, pe fiecare la locul lui. Aşa s-a născut Andone, Gabor, Mateuţ, Petcu, Nicşa şi alţii. 
Tot la fel de adevărat este că fără noi, fără Hunedoara, poate că Mircea Lucescu nu era acolo, şi el 
recunoaşte treaba aceasta. El a venit la Hunedoara, iar Hunedoara i-a creat posibilităţi ca el să 
poată să-şi desfăşoare activitatea. Dacă era la Dinamo sau la Rapid nimeni nu-i oferea. Aici 
Combinatul cum era pe vremea aceea era o forţă mare a putut să-i ofere lui posibiliatea ca să facă 
un laborator de fotbal. De la Hunedoara a pornit, şi Hunedoara l-a dus înainte, aici unde este. Cu 
ocazia decernării de către preşedinte României, domnul Traian Băsescu, în anul 2099, am fost 
invitat ca o recunoaştere a Hunedoarei, şi dorea ca să fiu acolo, să fiu lângă el, şi atunci i-am spus 
domnului preşedinte Traian Băsescu că veneau de la alte cluburi care spuneau că noi suntem cu 
Lucescu, şi l-am tras pe domnul preşedinte Traian Băsescu de mână şi i-am spus, domnule 
preşedinte, statuia aceasta care se face astăzi, soclul s-a făcut la Hunedoara, la care domnul 
preşedinte Traian Băsescu se întoarce şi spune: domnule Simoc, aveţi dreptate! Ce echipă mare 
aveaţi la Hunedoara! Vă mulţumesc.”  

 
 
Aplauze furtunoase prelungite. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” 
al municipiului Hunedoara, domnului IOAN ANDONIE. 

-    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu: 
„Ioan Andonie s-a născut la data de 15 martie 1960, la Şpălnaca, în judeţul Alba.  
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Primii paşi în fotbal i-a făcut în 1972 la Şcoala Sportivă Hunedoara, avându-l ca 

antrenor pe profesorul Carol Gall. Din 1975 a trecut la Corvinul, unde l-a avut antrenor pe şlefuitorul 

de talente, regretatul „nea” Mitică Pătraşcu.         

Sub comanda lui Mircea Lucescu a debutat în culorile “alb-albastre” în divizia „A” pe 7 

martie 1979. Fundaşul de „fier” al Hunedoarei a jucat la Corvinul până în 1983, în 105 meciuri, 

înscriind 15 goluri. Din 1983 s-a transferat la Dinamo Bucureşti cu care a cucerit 2 titluri de campion 

şi de 3 ori, Cupa României. În 1990 s-a transferat la echipa spaniolă Elche, iar din 1991 în Olanda 

la Heerenveen,  încheindu-şi activitatea ca jucător la această echipă în 1993. 

În perioada în care evolua la Corvinul a făcut parte din echipa naţională de tineret a 

României alături de Gabor şi Rednic, cu care a cucerit medalia de bronz la Campionatul Mondial de 

tineret din Australia, în 1981, cea mai mare performanţă din istoria fotbalului românesc. În acelaşi 

an a fost promovat de Mircea Lucescu la prima reprezentativă. Pentru echipa naţională, Ioan 

Andonie a jucat de 55 de ori, marcând 2 goluri şi a participat alături de jucători ca Lung, Rednic, 

Klein, Rotariu, Popescu, Lăcătuş, Sabău, Hagi, Lupu, Răduciou, Mateuţ, Timofte, Balint, Sandoi, 

Musznay, Lupescu, şi alţii, la Campionatul Mondial din Italia în anul 1990.  

Are la activ un număr de 55 de selecţii în prima reprezentativă, 255 meciuri în Divizia 

A şi 35 de goluri marcate.    

După retragerea ca fotbalist, Ioan Andonie a început să antreneze, prima echipă fiind 

Sportul Studenţesc (1993-1994, 1996, 2001-2003), apoi Universitatea Cluj (1994-1996). Petrolul 

Ploieşti (1996-1997), Farul Constanţa (1998-1999), FC Braşov (1999-2000), FC Bihor Oradea 

(2000-2001).      

În 2002 a preluat echipa Dinamo Bucureşti pe care a condus-o spre câştigarea unui 

campionat şi trei Cupe ale României, consecutiv. De asemenea, Ioan Andonie a câştigat 

campionatul de fotbal cu două formaţii diferite: cu Dinamo (2004) şi CFR Cluj (2008, 2012), fiind 

unul dintre puţinii antrenori români care au reuşit această performanţă.  

Alături de Primăria municipiului Hunedoara şi „mentorul” său, Mircea Lucescu, este 

membru fondator al echipei FC Hunedoara. Nu a uitat niciodată locul unde s-a lansat ca fotbalist, 

ajutând moral şi material de câte ori a putut, echipa din Hunedoara. Mulţumesc.”  

 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
-  d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dl. Magaon Jane : 
 „Vreau să spun că pe domnul Ioan Andonie îl cunosc din anul 1979, când la acea 

vreme eram preşedinte sportiv la U.T.C., iar acea generaţie de aur a noastră, cu mulţi jucători de 
valoare, domnul Andonie era un viitor fotbalist mare, dar în aceelaşi timp şi un om şi un elev 
excepţional. Vreau să spun că a fost şef de promoţie în anul 1979, şi de ce îmi amintesc acest 
lucru, era fotbalist şi avea deplasări la Iaşi, şi gândiţi-vă că în acea perioadă se jucau meciurile, şi 
venea de la Iaşi duminica, ajungea luni dimineaţa şi se prezenta la orele de matematică de la ora 7 
la domnul Circu, Dumnezeu să-l ierte pe acel profesor, şi s-a văzut din acea perioadă că va deveni 
un om de calitate, un fotbalist, iar pe viitor şi un mare antrenor. Mă bucur să văd în sală atâţia 
oameni. Asta însemană fotbalul hunedoarean. Mă bucur să văd acea echipă acolo, acei cetăţeni de 
onoare, şi aş dori să fac o propunere. Acolo lipsesc doi oameni, şi mă gândesc la domnul director 
Sabin Faur şi domnul Alexandru Ciorogaru, oameni pe care trebuie să-i facem cetăţeni de onoare ai 
acestui municipiu, pentru toată istoria care au făcut-o pentru acest oraş. Consiliul Local Hunedoara, 
Primăria, rog să aibă în vedere ca aceşti doi domni să fie făcuţi cetăţeni de onoare ai Municipiului 
Hunedoara. Vă mulţumesc.” 

 
Aplauze furtunoase prelungite. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.6/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Pe acordurile Imnului de Stat al României, domnul primar Viorel Arion înmânează 

diploma de “Cetăţean de Onoare” precum şi cheia oraşului domnului Ioan Andonie. 
 
Dl. Ioan Andonie:  
 „Mi-e foarte greu, sunt obişnuit cu interviurile, sunt obişnuit cu televiziunile sportive, 

dar cu recunoştiinţa, mai ales în fotbal, nu prea. După tot ceea ce mi s-a întâmplat anul trecut, nu 
poţi să uiţi că după ce duci echipa în Champions League după trei luni de zile mulţumesc şi la 
revedere. Aici, cu dumneavoastră împreună, cu domnul preşedinte al Consiliului Judeţean, cu 
domnul primar şi domnul viceprimar, cu domnul prefect şi cu toţi consilierii, nu mă aşteptam să-mi 
facă aşa surpriză, pentru că încă sunt tânăr, pot să mai realizez multe pentru Hunedoara, pentru 
Corvinul, nu numai în sport, ci şi în altceva, niciodată nu poţi să şti. M-a întrebat cineva astăzi, am 
dat un interviu de dimineaţă, şi am spus că am stat într-un apartament de 55 de m2, am stat în 
comun, am plecat de jos cum se spune, cu doi părinţi muncitori în Combinat, mama avea 6 clase şi 
tata 8 clase, nu mi-a fost ruşine niciodată, am muncit şi am ajuns, cred, să fac ceva în sport. Am o 
familie minunată, şi vă mulţumesc tuturor celor de aici.”   

Aplauze furtunoase prelungite. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” 
al municipiului Hunedoara, domnului ROMULUS GABOR. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu: 
„Romulus Gabor s-a născut la data de 14 octombrie 1961, în satul Ponor, comuna Pui, 

judeţul Hunedoara.  
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Cariera de juc ător 

A început să joace fotbal la vârsta de 13 ani, la Jiul Petroşani. În scurt timp    s-a 

transferat la Corvinul Hunedoara, activitatea sa de fotbalist confundându-se practic cu clubul de pe 

Cerna.  

A obţinut cel mai bun rezultat din carieră la Campionatul Mondial pentru Tineret din 

1981: medalia de bronz cu echipa, trofeul Gheata de bronz pentru cele 4 goluri marcate şi trofeul 

Balonul de aur, fiind desemnat cel mai bun jucător al competiţiei – singurul fotbalist din istoria 

fotbalului românesc care a cucerit acest titlu. Un an mai târziu acest titlu avea să fie cucerit de cel 

mai bun jucător al lumii, Diego Armando Maradona. 

După performanţa de la Campionatul Mondial de Tineret din 1981, a primit mai multe 

oferte din partea unor echipe de renume din România şi din străinătate. A preferat să rămână la 

Corvinul Hunedoara, refuzând oferte de la Steaua Bucureşti şi Dinamo Bucureşti, unde jucau colegii 

lui de la naţionala de tineret (Mircea Rednic, Ioan Andone, Dorin Mateuţ), precum şi oferte din SUA 

sau Germania. S-a retras prematur din activitatea competiţională, în 1992, ca urmare a unor 

accidentări repetate. 

Palmares 

A jucat 277 de meciuri şi a marcat 60 de goluri în Divizia A; a avut 35 de selecţii în 

echipa naţională. A marcat 4 goluri pentru naţionala de tineret (la CM de fotbal pentru tineret 1981) 

şi 2 goluri pentru naţionala de seniori (în amicalul cu Turcia, jucat la Istanbul în 29 ianuarie 1983, şi 

în amicalul cu Egiptul, jucat la Alexandria în 28 februarie 1986). A făcut parte din echipa naţională 

care a participat la Campionatul European de Fotbal 1984. 

Cariera de antrenor 

După încheierea carierei de jucător, a devenit antrenor de fotbal. A început activitatea 

de antrenor la Corvinul Hunedoara, la început ca antrenor-jucător. A părăsit banca tehnică a 

Corvinului în vara lui 2005. A mai antrenat Mureşul Deva, Unirea Alba-Iulia, Poli Timişoara, dar cea 

mai bună performanţă ca antrenor a obţinut-o în sezonul 2007-2008, cu CFR Cluj, fiind secundul 

bunului său prieten, Ioan Andone - clujenii cucerind atât titlul de campioni, cât şi Cupa României. 

Romulus Gabor a fost un jucător de excepţie, rezultat al muncii de la Centrul de juniori 

al Corvinului, condus de regretatul Mitică Pătraşcu şi pus în valoare de marele antrenor al 

Corvinului din acea perioadă, Mircea Lucescu. 

Numele Romulus Gabor este similar în plan fotbalistic cu performanţa sportivă sau, de 

ce nu, cu imaginea Corvinului, dar şi a municipiului Hunedoara! 
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- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
-  d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.7/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Pe acordurile Imnului de Stat al României, domnul primar Viorel Arion înmânează 

diploma de “Cetăţean de Onoare” precum şi cheia oraşului domnului Romulus Gabor. 
 
 
Dl. Romulus Gabor:  
 „Bună ziua. Salut conducerea Consiliului Judeţean Hunedoara, Consiliul Local, 

conducerea Primăriei, şi nu în ultimul rând pe dumneavoastră, prietenii mei din sală şi fanii mei. 
Mulţumesc conducerii Primăriei Municipiului Hunedoara şi Consiliului Local că am onoarea să fiu în 
mijlocul dumneavoastră, şi aş vrea, prin intermediul acesta, să mulţumesc părinţilor mei, colegilor 
mei, dumneavoastră. Mă iertaţi, dar am un pic de emoţii, dar poate şi alţii de aici din sală meritau să 
fie aici în faţa dumneavoastră. E o mândrie pentru noi şi în aceelaşi timp o onoare, şi chiar sunt 
mândru că am făcut cinste Hunedoarei şi vreau să fac şi în continuare, alături de dumneavoastră, şi 
vreau să vă doresc un an mai bun şi multă sănătate. „La Mulţi Ani!” 
 

Aplauze furtunoase prelungite. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
 „Îl rog pe domnul preşedinte al Consiliului Judeţean să ne spună câteva cuvinte, şi 

prin faptul că în ultimii ani Consiliul Judeţean s-a implicat, după cum aţi văzut, foarte mult în 
susţinerea F.C. Hunedoara. Vă rog domnule preşedinte.” 

 
Dl. preşedinte al Consiliului Jude ţean Hunedoara Mircea Ioan Molo ţ: 
 „Fiindcă o să fie un discurs mai lung, o să vă rog să luaţi loc. Prima dată aş vrea să 

mulţumesc pentru că am avut onoarea să particip la această şedinţă a Consiliului Local Hunedoara, 
şi vă mulţumesc pentru invitaţie.  

În al doilea rând, venind spre Hunedoara de la Deva, primul lucru care mi-a venit în 
minte gândindu-mă la ce particip, a fost un proverb, şi anume, dă Doamne românului mintea de pe 
urmă, fiindcă aici se vehicula ideea că de 2-3 ani de zile se tot duce această luptă pentru a se face 
acestor valori inestimabile cetăţeni de onoare, constituie o mare greşeală. S-au pierdut 23 de ani. 
Parcă suntem bătuţi de Dumnezeu, apreciem oamenii de-abea după ce ei nu mai sunt, aşa că 
felicitări pentru că sunteţi în viaţă acuma, şi mi se pare normal să fie apreciaţi, şi apreciaţi toţi cei 
care au făcut imagine Municipiului Hunedoara, Judeţului Hunedoara şi României. Mă gândesc aici 
la Ştefan Beregszaszy, mă gândesc aici la Marieta Ilcu, mă gândesc aici la Mihai Leu, la Maria 
Cioncan, iar acum, fiindcă au fost apreciaţi o parte infimă de la echipa Corvinul Hunedoara, într-
adevăr valorile de lance, aş sugera să analizeze Consiliul Local şi să facă cetăţeni de onoare 
întreaga echipă Corvinul Hunedoara, fiindcă, cu o floare nu se face primăvară. Mă gândesc aici 
când spun Hunedoara spun Andone, când spun Hunedoara spun Gabor, dar spun şi Rednic, spun 
şi Klein, şi Mateuţ, şi Văetuş, şi Nicşa, şi Petcu, ca să dau doar câteva nume, care merită, în 
aceeaşi măsură, fiindcă au făcut glorie Judeţului Hunedoara şi României. De aceea cred că veţi 
analiza şi nu este o problemă să aducem întregul colectiv al Corvinului Hunedoara la aceste 
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onoruri. Nu l-am uitat pe Remus Vlad, nu l-am uitat pe Gelu Simoc, fiindcă orice echipă trebuie să 
aibă şi un coordinator şi un om care să aibe grijă de ea, ca problematica cu care se confruntă un 
club să nu fie numai pe umerii celor care participă la acţiunile sportive. 

Doamnelor, domnilor, revin la idea că noi românii începem să trăim din amintiri. Sigur, 
ne ţin în viaţă, dar nu se termină viaţa cu ele. Ea trebuie să continue. Fotbalul în Hunedoara nu a 
murit odată cu Corvinul. Fotbalul în Hunedoara trebuie să revină acolo unde îi este locul. De aceea, 
înainte de a veni aici am avut o întâlnire, şi domnule primar daţi-mi voie să divulge acest lucru, au 
fost câteva puncte care s-au discutat, printre care şi Corvinul, şi i-am propus ca în ceea ce se 
doreşte acum de a se face un club nou, puternic, să intre şi Consiliul Judeţean Hunedoara. Aveţi, 
atât timp cât sunt preşedintele Consiliului Judeţean Hunedoara, şi dacă o să-mi dea Dumnezeu 
sănătate, mandatul acesta este de-abea la început, aveţi tot sprijinul Consiliului Judeţean 
Hunedoara, fiindcă judeţul Hunedoara nu are oameni privaţi atât de puternici şi dornici să 
investească în sport şi în principiu în fotbal, dar împreună cu ei, cu Primăria Hunedoara, Consiliul 
Judeţean Hunedoara, şi o să propun şi Primăriei Deva să se alinieze acestui deziderat, şi să facem 
un club la care să merg, aşa cum am mers, îmi aduc aminte prin anii ’70, când am plecat împreună 
cu tatăl meu, fie iertat, de la Mărtineşti cu bicicleta, deci imaginaţi-vă Orăştie-Deva-Hunedoara cu 
bicicleta să vedem un meci de fotbal, era, cred, o semifinală de Cupă a României U. Cluj cu Dinamo 
Bucureşti, şi stăteam înghesuiţi pe scările stadionului, unde erau 20.000 de mii de oameni. Pe 9 
martie, când aţi bătut pe Steaua, eram printre acei “nebuni” care aplaudau. Să readucem echipa 
asta depinde de noi, ca şi factori politici, factori administrativi, de domnul primar Viorel Arion, de 
preşedintele Moloţ, cum ştim să facem lobby în faţa consilierilor locali sau judeţeni, pentru 
renaşterea Corvinului Hunedoara din cenuşă ca pasărea Phoenix. Să dea Dumnezeu să fie într-un 
ceas bun, şi le mulţumesc tuturor celor care au fost astăzi declaraţi cetăţeni de onoare, şi vă spun 
încă o dată, ar fi trebuit să fie acum 23 de ani.” 
 

Aplauze furtunoase prelungite. 
 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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MINUTA 
şedin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 18.01.2013 

 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului MIRCEA LUCESCU. 

Hotărârea nr.3/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
2. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 

municipiului Hunedoara, domnului REMUS VLAD. 
Hotărârea nr.4/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
3. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 

municipiului Hunedoara, domnului GELU TITUS SIMOC. 
Hotărârea nr.5/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
4. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 

municipiului Hunedoara, domnului IOAN ANDONIE. 
Hotărârea nr.6/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
 5. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 

municipiului Hunedoara, domnului ROMULUS GABOR. 
Hotărârea nr.7/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 
 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


